

《单词百科:seismograph是什么意思?seismograph怎么发音?seismograph的解释和用法》

英语单词seismograph是什么意思?seismograph怎么读?seismograph怎么发音?简答网为您整理了seismograph的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



seismograph怎么读

seismograph的读音:[sa zm r f]

seismograph的意思

1、n.地震仪，测震仪;

seismograph的双语例句

1、These things entail that the seismograph becomes rather bulky.

这使得地震仪体积笨重.

2、China's Zhang Heng invented the seismograph during the Han Dynasty.

中国的张衡在汉朝时发明了地动仪.

3、The seismograph showed a sharp spike in response to the temblor.

地震仪对震动显示一个对应的锐波.

4、Today, quartz crystal clocks are generally used on the seismograph stations.

目前,地震台站一般采用石英晶体钟.

5、This seismograph was invented by Zhang Heng A . D . 132, the world's first instrument to sense earthquakes.

公元 132年张衡发明制造侯风地动仪是世界上第一台感知地震的仪器.

6、A seismograph records earthquakes.

地震仪能自动记录地震.

7、Any earthquake at any distance from a calibrated seismograph is nowadays assigned a magnitude.

现在对于距一标定过的地震仪任何距离处的任何一个地震,都可用一个震级确定之.

8、SN 388 telemetry instrument is one of complete seismograph in the world.

SN388遥测仪是世界上较完善的地震仪器之一.

9、A seismograph produces wavy lines that reflect the size of seismic waves passing beneath it.

地震仪能产生反映在其下面通过的地震波大小的波状线.

10、The most basic tool of seismologists is the seismograph network.

地震学家最基本的工具是地震仪网.

11、A graphic record made by a recording instrument, such as a cardiograph or seismograph.

自动'. '仪表'. '描记图象由记录'. '仪器'. ', 如心电图仪或地震仪得出的图表记录.

12、 A seismometer is a seismograph whose physical constants are so well known.

地震计是一种地震仪器,其物理常数是已知的.

13、 To determine the strength and location of earthquakes, scientists use a recording instrument known as seismograph.

为确定地震的强度和位置, 科学家使用一个被称为地震仪的记录仪器.

14、 The seismograph showed a sharp spike in response to the trembler.

地震仪显示,震动器的反应突然大增.

15、 From these wave arrival times, seismologists can calculate the distance of an earthquake from each seismograph.

根据这些波到达的时间, 地震学家们能够计算出地震离地震仪的距离.

16、 People always make some misunderstanding for the sampling rate and dynamic range of shallow seismograph.

人们对浅层地震仪的采样率及动态范围这两个指标往往产生某些误解.

17、 Seismograph , intensity and magnitude, distribution of earthquake Effects of earthquake.

地震仪 、 震级和烈度地震的分布和破坏.

18、 A seismograph is an instrument which gives a continuous record of the motion of the ground.

地震仪是提供地面运动的连续记录.

以上是简答网为您整理的seismograph怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于seismograph的用法、seismograph的释义、seismograph的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/seismograph>